
Verslag informatieavond plannen haven Gytsjerk 29 maart 2023 

Aanwezig: diverse omwonenden e.a. Keimpe van der Meer, Martin de Vries, Edou van de Polder, 
Ealse Mulder, R. Gosliga, Joost Knijnenburg, Marie Dijk, Gert Bouwman, Sander Bouwman, Wim de 
Haan, Sjoukje de Jong – Gosliga, Attie Dijkstra, Oene van der Veen, Wytze de Jong. 

Bestuur Doarpsbelang: Roy de Torbal en Pieter Woudstra (secretaris) 

Bestuur Havenstichting: Tjalling Postuma Linthorst, Antoine de Vries, Patrick Visser 

 

Roy de Torbal, bestuurslid Doarpsbelang Gytsjerk, opent de vergadering en geeft Tjalling Posthuma 
Linthorst het woord om de plannen van de havenstichting toe te lichten. 

Tjalling legt uit dat de plannen zijn verdeeld over de 3 fasen: 

1. Vernieuwing aanleggelegenheden langs de Rijd (wordt in april gerealiseerd) 
2. Vernieuwing aanleggelegenheden insteekhaven en aanleg kano-opstapplaatsen 
3. Inrichting weiland noordkant voor camperplaatsen (6), trekkershutten en parkeerplaatsen 

Fase 1 en 2 gaan sowieso door, fase 3 pas als er voldoende draagvlak voor is. Eigenaar Wytze de jong 
wil wel meewerken aan dit plan, zo licht Tjalling toe. Later op de avond bevestigt Wytze dit. 

De familie Bouwman van de woning ten zuiden van het weiland vreest overlast van de toekomstige 
overnachtingen op de camperplaatsen en vrezen waardevermindering van hun perceel. Zij zien graag 
dat er een bufferstrook in hun eigendom komt en dat de camperplaatsen alleen op de noordelijke 
helft van het weiland komen. Zij doen hier ook een concreet voorstel voor. Ook moet het 
bestemmingsplan hiervoor worden gewijzigd.  

Tjalling geeft aan dat de activiteiten zich in hoofdzaak in de zomerperiode voordoen. Als er minder 
dan 6 camperplaatsen komen (bijvoorbeeld 3) kan het plan waarschijnlijk niet uit. De havenstichting 
heeft de camperplaatsen e.a. op de lange duur nodig om een goede exploitatie van de haven 
mogelijk te maken. Fase 1 en 2 kunnen eerst wel zelfstandig worden gefinancierd, maar met het oog 
op afschrijvingen moet er wel zich zijn op deze uitbreiding in de toekomst. Met de gemeente zijn al 
gesprekken gaande over aanpassing van het bestemmingsplan. Er moet iets aan ontwikkelingen 
gebeuren, anders verloedert de haven.  

Gert Bouman merkt op dat er wel een concurrerende prijs voor de huur van de camperplaatsen moet 
komen. 

Attie Dijkstra geeft aan het een mooi plan te vinden en vindt dat enige overlast moet worden 
geaccepteerd, ze woont toch al tussen de bedrijven.  

Gevraagd wordt of er ook een kosten/baten analyse is gemaakt. Dit is nog niet echt het geval, het 
gaat nu om inschattingen. 

Sjoukje de Jong vraagt zich af of meer recreatie wel past bij het karakter van bedrijventerrein en 
vreest toch wel voor enige overlast. Ook mogen de bedrijven niet worden beperkt in hun 
mogelijkheden om geluid te produceren. 

Edou van de Polder vraagt naar de relatie tussen de trekkershutten en de kano’s. Wellicht moeten de 
kanorekken ook bij de trekkershutten komen of andersom.  

Ook wordt gevraagd hoe groot een camper(plaats) mag zijn. 



Gert Bouman wijst er nog op dat er nu al te weinig parkeerruimte is bij de trailerhelling. Wytze stelt 
voor om de extra parkeerplaatsen op het weiland direct toegankelijk te maken vanaf de weg (geen 
sloot ertussen). 

In de rondvraag komt nog aan de orde dat er mogelijk voor het gebruik van de hellingbaan een 
hogere prijs moet worden gevraagd. 

Qua proces wordt afgesproken dat de havenstichting gaat bekijken in hoeverre aanpassing van het 
plan mogelijk is. Hierover kunnen ook 1 op 1 gesprekken plaatsvinden met betrokkenen. Ook wordt 
nader gekeken naar financieringsmogelijkheden, zoals subsidies. Daarna wordt een tweede 
bijeenkomst voor bewoners e.a. georganiseerd, waar de plannen opnieuw kunnen worden 
besproken.  

Behalve de plannen voor de haven zelf wordt op de avond ook kort aandacht besteed aan de 
plannen rond de faunapassage. Roy geeft hierover een korte presentatie van de werkgroep 
Faunapassage. Aandachtspunt hierbij is de mogelijkheid van een kanoroute door de Bouwepet, ook 
over de waterkeringen in de Bouwepet heen. Ook moet er aandacht komen voor vispassages.  

Pieter Woudstra geeft nog een nadere toelichting op de afspraken met de provincie voor het 
openbare gebiedje met de picknickplaats. Hier moet ook nog een infobord komen over de 
faunapassage met ook toeristische informatie over ons dorp. Ook moet een deel van de 
parkeerplaatsen aan de oostzijde van de weg nog worden gereserveerd voor bezoekers van de 
Bouwepet. 

Naar aanleiding hiervan wordt nog opgemerkt dat de picknickplaats momenteel ook door de jeugd 
gebruikt wordt, die veel afval achterlaat, ook op het fietspad. Overwogen kan worden om de 
blikvanger aan de andere kant van het fietspad te plaatsen, dichter bij de picknickplaats. 
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